
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, konaného dňa  18.3.2015 

 
Prítomní: Ing.Anton Pláňavský starosta, 
                  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan,  
                  Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek    
                  Pavol 
                  Jozefa Šípková, hl.kontrolór, Daniela Balšková zapisovateľ. 
Hostia:     Peter Štefanides, Helena Palková, Anna Bejšovcová, Mária Levková,      
                 Jana Mikulová, Miroslav Mikula, Michal Hlavoň, Renáta Caránková,  
                 Sidónia Kalmanová, Soňa Bryndziarová, Katarína Kubicová, Ján  
                 Caránek   
 
Program: 1.Otvorenie zasadnutia. 
                  2.Určenie overovateľov zápisnice. 
                  3.Voľba návrhovej komisie. 
                  4.Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutie OZ. 
                  5.Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu obce za  
                     rok 2014.        
                 6.Schválenie záverečného účtu obce za rok 2014 a Výročnej správy za  
                     rok 2014. 
                 7.Správa o výstavbe kanalizácie a vodovodu v obci. 
                 8.Rôzne.     
                 9.Diskusia. 
               10.Návrh na uznesenie. 
               11.Záver.     
                  
Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou. Rokovanie viedol 
starosta obce pán  Anton Pláňavský. Hlasovanie počas rokovania verejné. 
 
K bodu 1.:  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných poslancov 
a hostí privítal starosta obce pán Anton Pláňavský.   
 
K bodu 2.:  Za overovateľov zápisnice boli schválení Roman Bryndziar, Patrik 
Caránek.  
Hlasovanie za Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

 



K bodu 3.: Do návrhovej komisie boli schválení Štefan Chlebina, Štefan Hlavoň, 
Jaroslav Mikoláš.  
Hlasovanie Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

K bodu 4.:  Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva neboli 
uložené žiadne úlohy pre starostu a OcÚ. 
 
K bodu 5.:  Hlavná kontrolórka obce pani Jozefa Šípková predložila stanovisko 
hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2014, konštatuje – 
dosiahnuté výsledky hospodárenia obecnej samosprávy za rok 2014 sú podľa jej 
názoru primerané súčasnej ekonomickej situácií obce a zodpovedajú reálnej 
tvorbe zdrojov na financovanie výdavkov obce. Vychádzajúc z dosiahnutých 
výsledkov hospodárenia odporúča celoročné hospodárenie Obce Petrovice za 
rok 2014 schváliť bez výhrad. Zároveň odporúča schváliť aj predložený návrh na 
vysporiadanie výsledku hospodárenia obce Petrovice za rok 2014. Poslanci 
stanovisko zobrali na vedomie. 
 
K bodu 6.: Záverečný účet viď. príloha  - poslanci po objasnení niektorých 
skutočností v rozpočte prikročili k hlasovaniu. Hlasovanie za predložený 
záverečný účet  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
Záverečný účet bol bez výhrad schválený. 
 
Výročná správa viď.príloha -  Hlasovanie za výročnú správu  Brynzdiar Roman, 
Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín Martin, Chlebina 
Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
Výročná správa bola bez výhrad schválená.  
 
K bodu 7.:Starosta obce informoval prítomných  o postupe prác pri výstavbe 
kanalizácie a vodovodu v našej obci. Zdôraznil, že uvedenú stavbu neobstaráva 
obce ale SEVAK Žilina. Dnes bol na porade v Bytči starostovia a pracovníci 
SEVAK. Všetci starostovia sa sťažovali na zlý stav komunikácií po výkopoch. 
Pracovníci zo SEVAK prídu 26.3.2015 do obcí a prejdú trasy, cesty sa upravia 
aby boli zjazdné do veľkej noci. Výstavba na hlavnej ceste sa začne po veľkej 
noci. V Petroviciach sa robia aj bočné uličky, ktoré boli pripomienkované. 



Taktiež starosta upozornil na porade na prechod do Setechova, kde je cesta 
veľmi úzka. Pracovníci SEVAK uistili, že prejazdnosť cesty do Setechova 
zabezpečia. 
 
K bodu 8.-9.:  

- Pani Mária Levková, riaditeľka Základnej školy s materskou školou v  
Petroviciach – chcela by reagovať na invektívy na ZŠ z minulého zastupiteľstva, 
kde bola hodnotená úroveň ZŠ. Na základe čoho bola hodnotená, či jedna pani 
povedala. V minulom roku boli žiaci 4. ročníka testovaní z matematiky 
a umiestnili sa v prvej tridsiatke z 350 škôl, čo je úspech. Pred troma rokmi 
štátna inšpekcia hodnotila riadenie a manažment školy na 100%, úroveň žiakov 
od 89-94,5%, úroveň pedagogických zamestnancov 88-97,5%. Škola v minulom 
roku vypracovala 4 projekty a 3 boli úspešné. Vďaka nim má škola dopravné 
ihrisko za veľkej pomoci OcÚ a pána starostu, taktiež skvelé interaktívne tabule. 
Úroveň učiteľov Petra Bejšovcová bola 4x ocenená v Žilinskom kraji ako učiteľka 
mesiaca, kde jej pomôcky využívajú už aj v iných školách. A prečo sú 
zamestnané učiteľky z iných obcí. V našej škole je rozhodujúce vzdelanie pre 1. 
stupeň. Aj pani vychovávateľka v družine má odbor vychovávateľstvo. 
V materskej škole ak majú rodičia požiadavku na zmenu otváracích 
a zatváracích hodín, treba požiadať, taktiež prázdniny – podľa zákona musí byť 
minimálne 15 detí v škôlke. Posledné 2 roky bola MŠ v júli 2 týždne otvorená. 
Všetky veci by bolo dobre riešiť na škole. Práca učiteľa je náročná, nie len pri 
deťoch aj príprava na vyučovanie. 

- Poslankyňa  Zuzana Harvancová – na minulom zasadnutí neboli žiadne  
Invektívy. 

- Poslanec  Jaroslav Mikoláš – na minulom zasadnutí sa rozprávalo o  
otváracích a zatváracích hodinách MŠ, lebo nám odchádzajú deti do Bytče, 
nakoľko škôlka nie je otvorená do 16,00, je málo detí potom v škôlke a tieto 
ostávajú potom aj v ZŠ v Bytči a nie v Petroviciach. Je malý počet detí v MŠ 
potom aj v ZŠ a nedostanú sa financie toto sa riešilo na minulom zastupiteľstve, 
ale o kvalite vyučovania sa nerozprávalo.  

- Pani riaditeľka – treba prísť na plenárne zasadnutie do školy a všetky  
požiadavky predložiť. 

- Pani Mikulová Jana – zástupkyňa školy pre materskú školu – dávajú 
rodičom na schválenie dobu otvárania a zatvárania MŠ, čo sa rieši na základe 
úväzkov učiteliek, návrh bol ráno od 6,00 alebo zatváranie  o 16,00. Rodičia 
schválili ranné otváranie 6,00 hod. Taktiež pred prázdninami robia prieskum, 
koľko detí môže nastúpiť počas prázdnin do škôlky, musí byť najmenej 15 detí, 
rodičia nemajú záujem. Tento spôsob funguje aj v iných škôlkach. 

- Starosta – je rád, že prídu na zasadnutie, lebo informácie boli skreslené. 



- Poslanec Chlebina Štefan – na minulom zasadnutí bola reč o financiách  
a o počte detí. 

- Poslanec Kubica Jozef – ak nejaké šumy boli, ale sme ozaj riešili financie  
a nie úroveň školy a materskej školy. 

- Pani Bryndziarová Soňa – ulica na hornom konci je v katastrofálnom  
stave po rozkopaní je už 4 mesiace, Obec je zodpovedná za stav MK, nikde 
nenašla zmluvu  SEVAK s obcou o výstavbe kanalizácie a vodovou. Žiada upraviť 
cestu, aby si neničili autá. 

- Starosta – celý projekt realizuje aj zabezpečuje SEVAK nie obce, taktiež 
zodpovedá za stav ciest. Dnes na stretnutí  so SEVAK všetci starostovia zniesli 
sťažnosť na neupravené cesty. SEVAK je investor stavby, vyzve firmy na úpravu 
ciest do veľkej noci. Na ich ulici sa starosta snažil, aby doviezli zásypový 
materiál na zasypanie jám, čo aj urobili. Niektorí občania si svojpomocne 
zrovnali jamy.   Asfaltovanie sa bude robiť až v roku 2016, výkop stále sadá. Do 
veľkej noci zasypú ryhu  kameňom. 26.3. sa budú kontrolovať všetky úseky. 
Upozornil na stav vedúcich úsekov. 

- Pán Caránek Ján – nehutnia výkop tak, ako majú. Vyrežú ryhu a nákladné 
autá kraje dolámu. Prípojky na vodu ventily sa autami zatlačili, potom ich 
hľadali a zasa narobili jamy, ktoré neoznačili a spadol autom do jamy a zlomil 
pružinu, kto mu to nahradí. Či robia skúšky zhutnenia. Taktiež jarok je zničený 
betónové kocky sú zosunuté, mostíky olámané.  Kto bude vzniknuté  škody 
platiť. 

- Pani Caránková Renáta – má poškodené auto, ktoré jej nahradí škodu. 
Denne ničí auto. Občania nie sú povinní upravovať jamy po výkopoch. 

- Poslanec Mikoláš Jaroslav – je ťažko dokázať poškodenie auta, pokiaľ 
pri vzniku škody nezavolajú policajtov. 

- Pani Kubicová Katarína – či kanalizácia pôjde aj do zadnej uličky za ich 
domom. 

- Starosta opäť zopakoval, že 26.3. sa bude kontrolovať každý úsek. 
Požiada pracovníkov SEVAK o stretnutie  s občanmi. 
- Pán Caránek Ján – na internetovej stránke je málo informácií, prečo sa  

vymenili smetné nádoby hnedé 140 l za čierne 120 l. 
- Starosta – internetovú stránku dopĺňame postupne sami, všetky povinné  

zverejnenia na nej robíme. Výmenu popolníc robila firma, ktorá nám vyváža 
odpad. Je veľa domácností, ktoré zmenšili počet nádob lebo majú potvrdenia, 
že obyvatelia sú viac ako 90 dní mimo obce, takže by nemal byť problém 
s veľkosťou nádob. Fakturujú nám vývoz  nie za počet nádob ale za tony. 
Taktiež pri separovaní v kontajneroch sú nahádzané odpady, ktoré tam 
nepatria. Všetko je v mentalite ľudí. 

- Poslanec Kubica Jozef – ak niekto má záujem pomáhať  dobrovoľne  



a bezplatne na internetovej stránke, problém  je vo veľkej miere v peniazoch. 
- Pani Mikulová Jana – multifunkčné ihrisko, prečo sa nezamyká.  

Nedodržiavajú sa prevádzkové hodiny. Lopty zámerne zakopávajú do dvorov. 
Syn má holubník a sklo mu rozbili loptou, škoda 50,-€. Taktiež ničia fasády 
domov, kvety v záhradách polámané.  15 roční chlapci naschvál kopú lopty 
a škaredo nadávajú Caránek, Remenec, Hančík. Malé deti sa hrať na ihrisko 
nepustia. Kto je vlastne za ihrisko zodpovedný. 

- Starosta – upozorní pána Pajgerta, zamykanie ihriska bolo kritizované, že  
načo to ihrisko je, keď je zamknuté. Pokiaľ robia škody treba nahlásiť na OcÚ, 
ktorí sú to chlapci a rodičia škodu uhradia. 

- Poslanec Žídek Pavol – pôjde medzi chlapcov a bude sa im snažiť  
dohovoriť. 

- Pani Kubicová Katarína – od kedy sa bude vyvážať BIO odpad. 
- Starosta – mal by sa začať vyvážať od apríla. 
- Pán Hlavoň Michal – prečo bol pozvaný na zasadnutie OZ. 
- Starosta – je rád, že mladí ľudia majú záujem o obec, ale je populistické  

riešiť problémy na sociálnej sieti bez toho, aby sa informoval a konzultoval 
problémy, na ktoré poukazuje. Zasadnutia OZ sú verejné, pokiaľ má záujem 
a má prípadné riešenie vzniknutých problémov môže sa zúčastniť zasadnutia, 
alebo prerokovať priamo so starostom mimo zasadnutí OZ, keby bolo pred 
voľbami by chápal že sa chce zviditeľniť aj na sociálnej sieti ale 4 mesiace po 
voľbách.  

- Pán Hlavoň Michal – na sociálnej sieti dával svoj názor a len priateľom. 
Ale stav čakárni, ihriska, nabúrané zábradlie, poničené tabule to všetko nie je 
v dobrom stave. Taktiež by chcel vedieť aký má plat starosta a urobil si prehľad 
o telefónoch, kde sa mu zdá, že obec veľa pretelefonuje. 

- Starosta – mrzí ho že pána Hlavoňa najviac z obecných problémov  
zaujíma plat starostu obce. Plat je zverejnený v zápisniciach z minulých OZ, 
výmena plechov na autobusových zástavkách sa riešil už v 10/2014 s firmou 
MASLEN a výmena bude realizovaná v tomto období.  Stav ihriska sa môže riešiť 
až keď to dovolí počasie a v súčasnej dobe sa vykonali úpravy – odstránenie 
krtincov a zarovnanie  plochy, celoročne sa vykonáva kosenie ihriska. Požiadal 
pána Hlavoňa aby zorganizoval mladých ľudí, ochotných hrať a viesť  futbaIové 
družstvo v obci. Zatiaľ nemá nikto záujem. Bol by veľmi rád, keby mladí ľudia 
využívali multifunkčné ihriská na kolektívne športy, nakoľko sa za ihriská 
neplatia poplatky.  Ale turnaje by museli byť organizované so zodpovednou 
osobou, aby nedochádzalo k hrubému urážaniu obyvateľov v okolí ihriska, ako 
tomu bolo v minulosti aj zo strany pána Hlavoňa. Nabúrané zábradlie aj napriek 
tomu, že vedia o občanovi, ktorý  to spôsobil, nikto nenahlásil jeho meno. 
A zasa obec musí odstrániť škodu na vlastné náklady. Na margo telefónov - 



nejedná sa o faktúry len za Obecný úrad, ale aj za Zariadenie pre seniorov 
a zabezpečovacie zariadenie budovy. Obec o problémoch, ktoré uvádza pán 
Hlavoň na sociálnej sieti vie a riešia sa nie z jeho podnetu.  Obec má v tomto 
období iné priority, ktoré musíme riešiť a financovať.   

- Pán Štefanides Peter – opravil v vývesku pred kultúrnym domom, sklo  
vandali rozbili a vnútro zničili petardami. 

- Poslanec Kubica Jozef – robí spolu s pánom Chlebinom pri hasičoch a táto 
práca si vyžaduje veľa voľného času aj financií. Niekto musí mať záujem robiť 
niečo pre iných, je to vlastne obeta. Pokiaľ má niekto záujem pracovať pri 
futbale, kultúre nebránime sa tomu.  

- Pani Šípková Jozef – prečo nie je v Petroviciach futbal? Lebo nemá kto  
robiť agendu. Všetko sa futbalistom preplácalo, prípadne im boli peniaze 
zaslané na účet. Peniaze minuli, hráčov popredávali do iných obcí. Za hráčov 
peniaze obec ani nevidela a teraz budú kritizovať a napádať obec, že nie je 
v obci futbal.  

- Starosta – rád podporí a spolupracuje napríklad teraz s hasičmi a to by  
robil aj s futbalistami, prípadne inými záujmovými skupinami, ale nie sú ľudia 
ochotní zobrať si za činnosť zodpovednosť.  

- Kontrolórka obce pani Šípková – predložila správu o kontrolnej činnosti  
hlavnej kontrolórky obce Petrovice za rok 2014. Poslanci správu zobrali na 
vedomie. 

- Starosta – Určenie rozsahu vykonávať zmeny rozpočtu starostom obce  
v zmysle § 11 ods.4 psím.b/ zákona č. 369/1990 Zb. rozsah určený do výšky 33 
tis. € prostredníctvom rozpočtových opatrení. O vykonanej zmene rozpočtu 
starosta obce bude informovať OZ na najbližšom zasadnutí. 
Hlasovanie za predložený rozsah  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová 
Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš 
Jaroslav. Zdržal sa Žídek Pavol. Proti 0. 

- Starosta – Obec Petrovice má samostatný stavebný úrad, ktorý musí byť  
združený v spoločnom stavebnom úrade. Zástupcovia jednotlivých obcí 
Bytčianskeho regiónu sa dohodli na vytvorení spoločného stavebného úradu 
pod názvom „Spoločný stavebný úrad regiónu Bytčiansko“ so sídlom Zámok 
104, 014 01  Bytča. V tomto stavebnom úrade budú združené obce Dolný 
Hričov, Paštiná Závada, Hričovské Podhradie, Hlboké nad Váhom, Petrovice, 
Kolárovice a Kotešová, ktoré sa budú podieľať na financovaní mzdy a odvodov 
na zamestnanca stavebného úradu a nákladov spojených s činnosťou 
stavebného úradu. Celkový podiel obce Petrovice na financovaní spoločného 
stavebného úradu je vo výške 18,37%.  Poslanci začlenenie SÚ obce Petrovice 
do Spoločného stavebného úradu regiónu Bytčiansko schválili. 



Hlasovanie za predložený rozsah  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová 
Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš 
Jaroslav, Žídek Pavol. Zdržal sa 0. Proti 0. 

- Starosta – schválenie výkonu audítora v obci Petrovice –  v zmysle 
zákona 431/2002 Z.z. o účtovníctve je obec povinná vykonať audit účtovej 
závierky, konsolidovanej závierky a preto obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
výkon tejto činnosti. V obci Petrovice audit a spracovanie správy o preverení 
súladu hospodárenia obce so zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 
pravidlách vykonáva Ing. Viera Blažeková, Dlhé Pole.  
Hlasovanie za predložený návrh  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová 
Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš 
Jaroslav, Žídek Pavol. Zdržal sa 0. Proti 0. 

- Danka Kadáková, Kotešová 281 – žiadosť o schválenie otváracích hodín 
Pohostinstvo Petrovice  v žiadosti  pondelok-štvrtok   10,00 – 22,00 
                                                              piatok-sobota         10,00 – 24,00  
                                                              nedeľa                      10,00 – 22,00   
 Hlasovanie za tento návrh 0 poslancov za,   zdržal sa  Brynzdiar Roman, 
Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín Martin, Chlebina 
Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol,  proti 0. 
Poslanci schválili úpravu   pondelok-štvrtok           10,00-22,00 
                                              piatok-sobota                 10,00-23,00 
                                              nedeľa                              10,00-22,00 
Hlasovanie za  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. Zdržal sa 0 ,  proti 0. 

- Gabriel Sedlák, Petrovice 527 – opätovné žiadanie o navýšenie siete na  
multifunkčnom ihrisku. 

- Starosta – áno, navýšenie siete bolo schválené a bude sa realizovať v čo  
najkratšom čase, sieť je objednaná po dodávke bude nainštalovaná. 

- Darina Hruštincová, Petrovice 185 – žiadosť o pridelenie jednoizbového  
bytu v Petroviciach. 

- Žaneta Holcová, Petrovice 190, Dušan Palagy Veľké Rovné 985 – žiadosť 
o pridelenie obecného nájomného bytu. 

- Miroslav Šmahaj a Anna Šmahajová, Hliník nad Váhom 126, Bytča  
žiadosť o odpredaj pozemkov v osade Pláne. Zistili, že pozemky, ktoré od roku 
1944 užívali nie sú v ich vlastníctve. Tieto boli ich starému otcovi Tomášovi 
Hujíkovi v roku 1944 pridelené obcou Pláne, neboli zapísané na katastri. Jedná 
sa o pozemky 1693/2 162m2, 1694  122m2 a 1695  295m2. 
Poslanci odpredaj pozemkov schválili, zároveň určili cenu 5,- €/m2.  



Hlasovanie za  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. Zdržal sa 0 ,  proti 0. 

- Dobrovoľná požiarna ochrana, OV Bytča – žiadosť o finančný príspevok  
na okresné kolo DHZ  Plameň – nakoľko uvedenej súťaže sa zúčastnia aj naši 
hasiči, poslanci schváli príspevok 50,- €.  
Hlasovanie za  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. Zdržal sa 0 ,  proti 0. 

- Poslankyňa Zuzana Harvancová – na ceste do Setechova, kde sypú hlinu  
z výkopov  kanalizácie je veľa hliny, cesta je nebezpečná, bolo by dobre 
umiestniť tabule na ceste sa pracuje. 

- Poslanec Kubica Jozef – vyvážajú nám tu hlinu aj zo stavby v Štiavniku. 
- Starosta – vie o tom dal to zisťovať a samozrejme, že sa im to zakáže, čo  

dovolil iným vyviesť hlinu sú Fuljerovci od stavby domu cca 5 tatier. 
- Poslanec Mikoláš Jaroslav – z tej stavby sa vyvážalo celú sobotu a bolo to  

určite viac ako 5 tatier. 
- Zástupca starostu Bryndziar Roman – v Setechove na ceste do Štiavnika 

oprava cesty, či by nám nepomohla firma, ktorá robí výkop pri naddvihnutí 
panelu a dať tam rúry. 

- Starosta – áno pomôžu nám, musí sa tam urobiť stratené debnenie,  
vymurovať a položiť tie rúry a panel. 

- Poslanec Hlavoň Štefan – pripomienkovanie odchodu autobusov ráno 
v týždni v školskom roku, tak ako cez prázdniny. 

- Pán Kučavík Stanislav a Daniela, Setechov 382 – výzva na odstránenie  
stavby z pozemku, ktorý je v ich vlastníctve.  

- Starosta – prístavbu realizuje pán farár, ktorý bol oboznámený s tým, že 
pozemky  pod kaplnkou sú nevysporiadané.  Vlastníkom časti je pani Rednáta 
Bubliaková, časti Stanislav Kučavík s manželkou a obec. Pán farár vlastníkov 
oslovil pani Bubliaková pozemok daruje cirkvi, pôvodne aj pán Kučavík 
s manželkou chceli pozemok darovať cirkvi. Preto pán farár postavil prístavbu 
ku kaplnke. Kučavíkovci zmenili svoj úmysel a ako výmenu žiadajú povolenie 
umiestnenia ich plechovej garáže, ktorá je na pozemku Bryndziara Romana na 
obecný pozemok pred školou v Setechove. Poslanci s umiestnením garáže 
nesúhlasia a zároveň je tam stĺp elektrického vedenia. Poverili starostu 
vyvolaním rokovania s Kučavíkovcami  a pánom farárom o inej možnosti 
vysporiadania predmetného pozemku. 

- Poslanec Kubica Jozef – či si môžu DHZ Setechov zakúpiť uniformy. 
- Starosta – nech sa dohodnú DHZ Petrovice a DHZ Setechov koľko  

uniforiem  kto zakúpi. V rámci rozpočtu im budú preplatené. 



- Poslanec Kubica Jozef – pozemok, na ktorom robia ihrisko DHZ Setechov  
je v spoluvlastníctve Holák Vladimír a Kubicová Anna a Róbert. Rodina Kubicová 
žiada za to, že im pozemok prenajme odpustenie poplatkov za vývoz odpadu či 
je to možné.   Poslanci nesúhlasia s udeľovaním výnimky, riadime sa VZN 
o odpadoch v našej obci. 
  
K bodu 10.: Návrh na uznesenie predložil pán Štefan Chlebina. 
Hlasovanie za  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol. Zdržal sa 0 ,  proti 0. 
 
K bodu 11.: Starosta obce pán Anton Pláňavský –  poďakoval poslancom 
a hosťom za účasť. 

 

 
                                                                             ................................................... 
                                                                          Ing.Anton Pláňavský, starosta obce 

          
Overovatelia zápisnice 
 
Roman Bryndziar                   ................................................................. 
 
Patrik Caránek                       ................................................................. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Uznesenie   

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, 18.3.2015  

Uznesenie č. 35/2015 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie stanovisko hlavnej 
kontrolórky obce k Záverečnému účtu obce Petrovice za rok 2014. 
 
Uznesenie č. 36/2015 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie  informatívnu správu 
o výstavbe kanalizácie a vodovodu v obci. 
 
Uznesenie č. 37/2015  
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie  sťažnosti občanov na 
rozkopanie a neupravenie miestnych komunikácií pri výstavbe kanalizácie 
a vodovodu.  
 
Uznesenie č. 38/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie žiadosť pána Gabriela 
Sedláka, Petrovice527 o nainštalovanie ochrannej siete na oplotenie  od 
multifunkčného ihriska. 
 
Uznesenie č. 39/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie správu o kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky obce Petrovice za rok 2014. 
 
Uznesenie č. 40/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie žiadosť pani Dariny 
Hruštíncovej, Petrovice 185 o pridelenie jedno izbového bytu v Petroviciach.  
 
Uznesenie č. 41/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie žiadosť pani Žanety 
Holcovej Petrovice 190 a Dušana Palagyho, Veľké Rovné 985 o pridelenie 3 
izbového bytu v Petroviciach. 
 
Uznesenie č. 42/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje bez výhrad Záverečný účet 
obce za rok 2014. 
 
Uznesenie č. 43/2015 



Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje bez výhrad Výročnú správu 
obce za rok 2014. 
Uznesenie č. 44/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje 
a/ začlenenie stavebného úradu obce Petrovice do Spoločného stavebného 
úradu regiónu Bytčiansko, s umiestnením úradu so sídlom na Okresnom úrade 
v Bytči, Zámok 104, 014 01  Bytča, II.poschodie. 
b/ financovanie miezd a odvodov na zamestnanca stavebného úradu 
a nákladov spojených s činnosťou stavebného úradu v rámci refundácie pre 
obec Dolný Hričov, Paštiná Závada, Hričovské Podhradie, Hlboké nad Váhom, 
Petrovice, Kolárovice, Kotešová. 
c/ celkový podiel finančných prostriedkov obce Petrovice na financovanie 
celého spoločného stavebného úradu vo výške 18,37%. 
 
Uznesenie č. 45/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje vykonanie auditu účtovnej 
závierky, konsolidovanej závierky audítorkou Ing. Viera Blažeková.  
 
Uznesenie č. 46/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje otváracie a zatváracie hodiny  
Pohostinstvo Petrovice, Danka Kadáková, Kotešová 281  
Pondelok-štvrtok           10,00 – 22,00 
Piatok-sobota                 10,00 – 23,00 
Nedeľa                             10,00 – 22,00 
 
Uznesenie č. 47/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje odpredaj pozemkov v k.ú. 
Petrovice, osada Pláne CKN 1693/2 o výmere 162 m2, CKN 1694 o výmere 
122m2, CKN 1695 o výmere 295 m2. Miroslav Šmahaj a Anna Šmahajová, Hliník 
nad Váhom č. 126, 014 01  Bytča, cena 5,- €/m2, vyhotovenie geometrického 
plánu na náklady kupujúceho.   
 
Uznesenie č. 48/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  finančný príspevok pre DPO 
OV Bytča na súťaž Plameň vo výške 50,- €. 
 
Uznesenie č.49/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice určuje v zmysle §11 ods. 4 písm.b) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
starostovi obce Petrovice vykonávať zmeny  rozpočtu obce do výšky 33000,- € 



prostredníctvom rozpočtových opatrení. O vykonaní zmeny rozpočtu starosta 
obce Petrovice informuje obecné zastupiteľstvo obce Petrovice na jeho 
najbližšom zasadnutí. 
 
Uznesenie č. 50/2015 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice poveruje  starostu obce vyvolať jednanie 
s pánom Kučavíkom a pani Kučavíkovou ohľadne vysporiadania pozemku pri 
kaplnke v Setechove. 
 
Uznesenie č. 51/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce požiadať SAD 
Žilina o úpravu autobusových spojov cez školský rok odchod ráno ako počas 
prázdnin. 
 
 
 

 
                                                                             ................................................... 
                                                                          Ing.Anton Pláňavský, starosta obce 

          
Overovatelia zápisnice 
 
Roman Bryndziar                     ................................................................. 
 
Patrik Caránek                          ................................................................. 
 
 


